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یحیی درباره اردو 
تصمیم می گیرد

در حالــی کــه درویــش دیــروز 
اعــام کــرد برگــزاری اردوی 
خارجــی پرســپولیس در امارات 
نهایی نشده یحیی گل محمدی 
مسئولیت تصمیم گیری درباره 
مــکان برگــزاری اردوی خارجــی 
پرســپولیس را بــر عهــده گرفتــه 
اســت. ظاهــراً باشــگاه تــا کنون 
بــا دو پیشــنهاد اســتانبول و 
عمــان روبــه رو شــده امــا یحیــی 
بــا توجــه بــه ســرمای هــوا ســفر 
بــه اســتانبول را کامــاً لغــو کــرد 
و خواهــان برگــزاری اردو در دبی 
امــارات شــده اســت. ایــن در 
حالــی اســت کــه جزئیات ســفر 
پرســپولیس بــه امــارات هنــوز 
از ســوی باشــگاه قطعــی نشــده 
اســت و مدیران پرســپولیس در 
صــدد جذب اسپانســر برای این 
ســفر هســتند که تاکنون موفق 

نبوده انــد.

 
شاید درویش به 

سوئیس نرود
لــی کــه گفتــه می شــد  در حا
مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس 
روز سه شــنبه بــرای حضــور در 
جلســه رادوشــویچ در دادگاه 
عالــی ورزش راهــی ســوئیس 
شــود، حالا خودش گفته شــاید 
بــه ایــن ســفر نــرود. درویــش 
گفتــه: »خــودم معلــوم نیســت 
بــروم اگــر اثــری داشــته باشــد 
حتمــاً می روم اما حتماً مســئول 
روابــط بین الملــل مــا بــه ایــن 
ســفر خواهــد رفــت.« از روزی 
کــه درویــش گفتــه بــود بــه ایــن 
ســفر خواهــد رفــت ایــن ســؤال 
در اذهــان ایجــاد شــده بــود کــه 
مدیرعامــل پرســپولیس دقیقــاً 
مــی  قدا در آن جلســه چــه ا
می توانــد انجــام دهــد و آیا اصاً 
امــکان حضــورش در جلســه 

بررســی پرونــده هســت؟

 
امیدواری برای حل 

مشکل مالکیت 
ساختمان باشگاه

و  شســتا  ف  ختــا ا ز  ا بعــد 
فدراســیون فوتبــال، مالکیــت 
باشگاه پرسپولیس بر ساختمان 
فعلی باشــگاه هم بــه خطر افتاد 
و گفتــه شــد باشــگاه بایــد ایــن 
ســاختمان را پس بدهد اما حالا 
درویــش امیدوار اســت مشــکل 
ایــن ســاختمان حل شــود: »طی 
شــتیم  ا د کــه  یــی  صحبت ها
خــود فدراســیون در حــال حــل 
مشــکل بــا شســتا اســت اســناد 
و مدارکــی هــم بــه فدراســیون 
ارائــه کردیــم کــه آن هــم در حال 
مرتفع شدن است. سه دانگش 
به نام فدراســیون بود با اســنادی 
کــه ارائــه کردیــم، چــون مــا اصاً 
پولــش را از محــل درآمــدی کــه 
در ســازمان لیــگ داشــتیم تهاتر 
و پرداخــت کردیــم. ارتباطــی بــه 
فدراســیون نداشــته ولــی همــه 

اینهــا حــل می شــود.«

 
تیم نوباوگان 

پرسپولیس از فصل 
بعد

محســن خلیلــی مدیــر آکادمی 
عــام  ه پرســپولیس ا باشــگا
کــردک » تیم هــای مــا در میــان 
ســه تیــم رده بــالا قــرار دارنــد. 
البتــه نونهــالان در میانه جدول 
اســت. در مــورد نونهــالان هــم 
مسأله این بود که تیم نوباوگان 
نداشــتیم و زمــان لازم بــود تــا 
بچه ها با فضای مسابقات آشنا 
شــوند و از آن زمان خوب نتیجه 
گرفتنــد. در نظــر داریــم ســال 
بعــد تیــم نوبــاوگان را تشــکیل 

بدهیــم.«

 zخبر

بوژیدار رادوشویچ

پولی که باید خرج زمین تمرین و پایه ها می شد

رضــا درویــش که امیدوار اســت از مبلــغ حکم اولیه گلر کــروات در دادگاه عالی 
ورزش کاســته شــود گفتــه: »بــرای چــه از جیــب ایــن مــردم مظلــوم در اثــر یــک 
ندانــم کاری بایــد 950 هــزار یورو بدهیم؟ پول کمی نیســت. می شــود با آن برای 
تیم های پایه و زیرساخت های پرسپولیس هزینه کرد. زمین تمرین خوب درست 
کرد. متأسفانه چندین سال است این میلیون دلارها از بین می رود اما امیدواریم 

روزی با خرد جمعی و تجربه خوب حقوقی بتوانیم مشکلات را مرتفع کنیم. «

ورزشگاه شهید کاظمی

اجاره 99 ساله به پرسپولیس؟

بعد از جلساتی که مدیرعامل پرسپولیس با نمایندگان شهرداری و وزارت ورزش 
داشته حالا از قول درویش گفته شده احتمالاً تکلیف این مجموعه تا دو سه هفته 
آینده روشن شود. درویش با اعلام اینکه احتمالاً باید تهاتری بین وزارت ورزش 
و شهرداری تهران انجام شود، به این وضع اشاره کرده که یکی از گزینه ها اجاره 
99 ساله این ورزشگاه به پرسپولیس است. این موضعی است که اعضای شورای 

شهر باید با آن موافقت کنند و البته وزارت ورزش مجوزش را از دولت بگیرد.

مصطفی قنبرپور

سرپرست جدید سایپا

با اعلام مسئولان باشگاه سایپا، مصطفی قنبرپور به عنوان سرپرست و مدیر فنی 
تیم فوتبال این باشگاه منصوب شد. قنبرپور در باشگاه پرسپولیس مسئولیت های 
متفاوتی از جمله مدیریت تیم بزرگســالان و مســئول ورزشــگاه شــهید کاظمی را 
برعهده داشت و البته قنبرپور در زمان بازیگری بازیکن تیم گسترش بود که بعداً 
به سایپا تغییر نام داد. مرتضی برادر مرحوم مصطفی قنبرپور یکی از بنیانگذاران 

سایپا بود و خود مصطفی هم جزئی از خانواده سایپا است.

همکاری و قرارداد احتمالی با برخی پیشکسوتان حاشیه ساز شد

بازرس یا استعدادیاب؟ مسأله این است

خبرگــزاری فارس دیروز گزارشــی منتشــر 
کــرد کــه محمــد پنجعلــی مدیــر مــدارس 
فوتبــال باشــگاه پرســپولیس در سراســر 
کشــور جلســه ای بــا برخــی پیشکســوتان 
ایــن باشــگاه داشــته و بــه آنهــا پیشــنهاد 
همــکاری به عنوان بازرس را داده اســت. 
در ایــن گــزارش آمــده چهارشــنبه هفتــه 
گذشته افرادی مثل رضا جباری، مرتضی 
فنونــی زاده، مرتضی کرمانی مقدم، بهنام 
طاهــرزاده، بهــروز رهبری فــرد، مجتبــی 
محرمــی، علیرضــا محمــد و یعقــوب 
فاطمی مقــدم کــه طــی دوران حضــور 
پنجعلــی در آکادمــی باشــگاه در تیم های 
پایه فعالیت می کردند با شــماره 5 سابق 

ســرخ ها جلســه داشــته اند.
در گــزارش مــورد اشــاره آمــده: »مدارس 
فوتبــال پرســپولیس در سراســر کشــور 
رقمی در حدود 950 میلیون تومان درآمد 
برای این باشــگاه داشته اند. این مدارس 
در تهــران ســالیانه 100 میلیــون و در 
شهرســتان ها ســالیانه 50 میلیون تومان 

حــق عضویــت بــه پرســپولیس پرداخــت 
می کننــد. موضوع عجیب اینجاســت که 
پیشکســوتان حاضــر در ایــن جلســه قرار 
اســت در ازای قراردادهــای 100 الــی 150 
میلیــون تومانــی در ایــن پــروژه فعالیــت 
کننــد و ایــن در حالــی اســت کــه عایــدی 
یک ســال پرســپولیس از مدارس فوتبال 
در سراســر کشــور حتــی بــه یــک میلیــارد 
تومــان هم نمی رســد! این پیشکســوتان 
عــاوه بــر رقــم قــرارداد بایــد هزینه هایی 
نظیر بلیت هواپیما و هتل هم برای شــان 
تــدارک دیــده شــود.« در ایــن گــزارش 
همچنیــن بــه ایــن موضــوع اشــاره شــده 
کــه پنجعلی با درویش جلســه ای داشــته 
و قــرار شــده تــا قراردادهای مذکــور امضا 
شــود. امــا در پایــان این گزارش پرسشــی 
مطــرح شــده با ایــن مضمون کــه: »با چه 
اســتدلالی برای بازرســی یکــی دو روزه در 
ســال قــرار اســت عملکــرد یــک مدرســه 
فوتبال بررســی شــود؟ با چه قانونی، رضا 
درویــش قصــد دارد هزینــه ای بیشــتر از 
درآمدهای این باشــگاه در بحث مدارس 

فوتبــال را انجــام دهــد؟!«
دیــروز در همیــن زمینه با محمد پنجعلی 
تمــاس گرفتیــم کــه وی دربــاره مســائل 

مطــرح شــده در گزارش فوق جــواب داد: 
»هنــوز معلــوم نیســت. فقط یک جلســه 
داشــتیم و درباره رقــم صحبت نکردیم.«

کاپیتان سابق پرسپولیس گفت: »ببینید 
قرار است این دوستان بروند در مدارس 
فوتبــال اســتان ها و اســتعداد یابی کننــد. 
هنــوز هــم زمان خیلی زیــادی باقی مانده 
تــا این اتفاق نهایی شــود. مــا می خواهیم 
بازیکنانــی کــه ظرفیــت و کیفیــت بالایــی 
دارنــد توســط ایــن مربیــان شناســایی 
شــوند و اینهــا را بیاوریــم تهران تــا بتوانیم 
در تیم هــای پایه مــان از آنهــا اســتفاده 
کنیم. این کاری است که زمان بر است.«

پنجعلــی ادامــه داد: »ایــن دوســتان بــه 
عنــوان اســتعدادیاب هســتند امــا از ایــن 
جهــت می گوینــد بــازرس کــه قــرار اســت 
برونــد امکانــات آنجا را ببینید تا مشــکلی 

وجــود نداشــته باشــد.«
مدیــر مــدارس فوتبــال پرســپولیس 
همچنیــن گفــت: »ایــن یــک کار دائمی و 
بزرگ اســت و اگر بودجه اش تعیین شود 
شــاید تا یک ماه دیگر پروژه آغاز شــود.«

پنجعلی با اشاره به اینکه دقیقاً نمی داند 
تعــداد مــدارس فوتبــال پرســپولیس در 
کشــور چند تاست و البته همچنان برخی 

از آنهــا بــه صــورت غیــر قانونــی فعالیــت 
می کننــد، گفــت: »همــه ایــن مــدارس 
تجمیــع شــده و زیر نظر باشــگاه فعالیت 
خواهند کرد. این یک کار خوب و درست 
اســت و آقای درویش هم از آن اســتقبال 
کرده انــد امــا اینکــه کــی و چطــور انجــام 

شــود بســتگی بــه بودجــه اش دارد.«
علیرضــا محمــد یکــی از مربیانــی کــه در 
جلســه مذکــور شــرکت داشــته می گوید: 
»ما اســتعدادیاب هســتیم و همانطور که 
آقای پنجعلی گفته یک جلســه مقدماتی 
برگــزار شــده و از جزئیــات حــرف زیــادی 
زده نشــد.« مدافــع راســت پرســپولیس 
همچنیــن گفــت: »ایــن عددهایــی کــه 
می گویید واقعاً رقمی نیســت که به برخی 
برخــورده. اگــر این قراردادها بســته شــود 
می شود ماهی 10 میلیون تومان که واقعاً 
رقمی نیســت. برخی از این پیشکســوتان 
در خیابــان قــدم بزننــد همین قــدر درآمد 
دارند. در ضمن این را هم در نظر بگیرید 
کــه باشــگاه هیچ وقــت بــه راحتــی پــول 
مربیــان پایه را نداده. من از دو فصل قبل 
طلبــکار بــودم کــه اصــاً معلوم نشــد چی 
شــد و هنوز طلب فصل قبلم هم تســویه 
نشــده اســت.« پیشکســوت دیگــری کــه 

نمی خواســت مصاحبــه کند هــم با اعام 
بی خبــری از جزئیــات مطرح شــده درباره 
رقــم قــرارداد و... گفــت: »مــن در جریــان 
این مســائل نیســتم. آقای پنجعلی گفت 
می خواهیــم یــک قــرارداد خــوب ببندیم. 
شــنیده بــودم کــه ایــن کار بــرای حضــور 
در شهرستان هاســت و مــا هــم همــه 
کار را بــه آقــای پنجعلــی ســپردیم چــون 
خــودش حواســش هســت. خودمان هم 
بایــد ببینیــم در آن مقطــع تیــم داریــم یــا 
نــه امــا اگــر آقــای پنجعلــی دســتور بدهــد 
در خدمتیــم.« پیشکســوت دیگــری هــم 
کــه در جلســه حضــور نداشــته امــا در 
جریــان ماجراســت می گویــد: »مــا 10-11 
نفــر هســتیم کــه قــرار اســت کار کنیــم 
امــا مــا بــازرس نیســتیم و اســتعدادیابیم 
و بــرای ایــن کار و پیــدا کــردن بازیکــن بــه 
شهرســتان ها می رویــم. خــود مــن هــم تا 
الان ســه جــا رفتــه ام و برخــی بازیکنــان را 
شناســایی کــرده ام.« ایــن پیشکســوت 
دربــاره رقــم قراردادهــا هــم گفــت: »خب 
مــا کــه در دوران مربیگــری و بــازی پولــی 
نگرفتیم اما هر پســتی هم که در باشــگاه 
پرســپولیس بگیریــم باعــث افتخارمــان 

اســت.«

 محمد قراگزلو
خبرنگار

عددهایی که 
می گویید واقعاً 
رقمی نیست که 
به برخی برخورده. 
اگر این قراردادها 
بسته شود می شود 
ماهی 10 میلیون 
تومان که واقعاً 
رقمی نیست. برخی 
از این پیشکسوتان 
در خیابان قدم بزنند 
همین قدر درآمد 
دارند. در ضمن این 
را هم در نظر بگیرید 
که باشگاه هیچ وقت 
به راحتی پول مربیان 
پایه را نداده

ادامه کشمکش دو مدیرعامل

رسول پناه، درویش را به شکایت تهدید کرد
در حالــی که درویش در مصاحبه دیروز 
خــود ســعی کــرد تا با مایمت بیشــتری 
دربــاره ماجــرای شــکایت مدیرعامــل 
ســابق باشــگاه از پرســپولیس صحبــت 
مــا بــه نظــر می رســد مهــدی  کنــد ا
رســول پناه ماجــرا را جــدی گرفتــه و 
می خواهــد بــا تحــت فشــار گذاشــتن 
درویــش وجهــه خــود نــزد هــواداران 
پرســپولیس را بهتر کند. البته هواداران 
پرســپولیس مدت ها قبل از رســول پناه 
عبــور کردنــد و ماجرایــی کــه پیش آمده 
یــک دعــوای حقوقی اســت کــه بالاخره 
حل خواهد شد اما فعاً وارد فاز تازه ای 
شده چرا که رسول پناه رسماً درویش را 

تهدیــد بــه شــکایت کرده اســت.
رســول پناه دیــروز دوبــاره مطلبــی بــرای 
خبرگزاری فارس فرســتاد و اعام کرد از 

مصاحبــه 29 مهرماه درویش در برنامه 
تلویزیونــی شــب های فوتبالــی شــاکی 

اســت  و ســاکت نخواهد نشســت.
رســول پناه بــا تأکیــد بر اینکه حســاب 
بــرای   ً ســا ه اسا شــگا با ی  نــه ا خزا
بدهی هــای باشــگاه قابــل مســدود 
شــدن نیســت و طلبــکاران فقــط 
می تواننــد از مجــاری قانونی با دســتور 
قضایی و از طریق بانک مرکزی، صرفاً 
تــا ســقف مبلغ بدهــی را تأمین کنند و 
اگر حساب بیشتر از بدهی، موجودی 
داشته باشد همچنان حساب باشگاه 
می توانــد فعال باشــد و هر پرداختی را 
کــه لازم باشــد، انجام شــود، اطاعات 
ارائه شــده از ســوی درویش در برنامه 
مذکور را کذب و گمراه کننده دانســته 

اســت.

رســول پناه  کــه گفتــه حســاب مــورد 
اشــاره بــاز و فعال اســت و می شــود این 
مســأله را بــا یــک اســتعام ســاده ثابت 
کرد درویش را به شکایت تهدید کرده: 
»بدیــن وســیله به شــما اعــام می کنم، 
ظــرف مهلت ۴۸ ســاعت فرصت دارید 
مســتندات و مــدارک بانکی خــود مبنی 
بــر مســدودی حســاب خزانــه بانکــی 
باشــگاه از زمــان ادعای تــان تاکنــون و 
نیــز ادعــای اسپانســری ام بــرای ورود 
بــه باشــگاه را ارائــه دهیــد؛ در غیــر ایــن 
صورت می بایست پاسخگوی اظهارات 
و اقدامات تــان در مراجــع قضایــی و 

انضباطــی باشــید.«
جالب اینکه ساعتی بعد رضا درویش 
در مصاحبــه ای کــه مقابل ســاختمان 
فدراســیون فوتبــال بــا خبرنــگاران 

داشــت دربــاره ماجــرای رســول پناه بــا 
مایمت و ماطفت بیشتری صحبت 
کــرد و نخواســت بــا کنایــه و متلــک 
ایــن دعــوا را کــش بدهــد: »اولــش را 
هــم نمی دانــم چگونــه بود کــه آخرش 
چگونــه شــد! خاطــرم هســت روزهای 
اولــی که آمده بودنــد، وزیر وقت گفته 
بــود کســی را معرفــی کــرده کــه ،۸ 7 
میلیــارد تومــان به پرســپولیس کمک 
می کنــد. او آمــده کــه ،10 15 میلیــارد 
کمــک کنــد، بعــد ایــن حســاب بســته 
شــد و پرســیدیم حســاب بانــک ملــی 
مرکــزی ما را و خزانه داری را بســته اند. 
گفتنــد علی الظاهــر او اســنادی را ارائه 
کرده که مقداری طلبکار است. به هر 
صورت اینها مســائل حقوقی است که 

پیگیــری می کننــد.«


